
 

 

 

 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Norēķinu konts LV16UNLA0050014283134, AS SEB banka, kods UNLALV2X  

Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, tālr.64722238, E-pasts: novads@valka.lv 

 

ATTĪSTĪBAS UN SAIMNIECISKO LIETU KOMITEJU 

 

APVIENOTĀS SĒDES PROTOKOLS 
Valkā 

 
2023.gada 22.augustā               Nr.6 
 
Sēde sasaukta pulksten 9:00 

Sēde atklāta pulksten 9:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 

Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

 

Sēdi vada:   Aigars Roga – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētājs 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 

 
Sēdē piedalās:  
deputāti: Vilmārs Vesingi – Attīstības lietu komitejas priekšsēdētājs (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Agnis Birkavs – Attīstības lietu komitejas loceklis  
Viesturs Zariņš – Attīstības lietu komitejas loceklis  

Gita Avote – Attīstības lietu komitejas locekle un Saimniecisko lietu komitejas 
locekle 
Guntis Albergs – Saimniecisko lietu komitejas loceklis   

Juris Žurovičs – Saimniecisko lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Dace Bašķe – Saimniecisko lietu komitejas locekle  

Kristaps Sula – Attīstības lietu komitejas loceklis (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

 

Sēdē nepiedalās: Unda Ozoliņa – Attīstības lietu komitejas locekle – komandējumā pamatdarbā 

Agris Krastiņš – Attīstības lietu komitejas loceklis un Saimniecisko lietu komitejas 
priekšsēdētāja vietnieks – aizņemts pamatdarba sapulcē  

Jānis Anže – Saimniecisko lietu komitejas loceklis  
 
Sēdē piedalās:  Vents Armands Krauklis – pašvaldības domes deputāts 

Sandra Pilskalne – pašvaldības domes deputāte 
 

Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

   Valdis Šaicāns – Izpilddirektors 

Inguna Medne – Izpilddirektora vietnieka v.i. (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Ieva Bērziņa – Juridiskās nodaļas vadītāja  
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja  

Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītājas vietniece zemes pārvaldības 

jautājumos 

Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Inga Aleksejeva – Projektu vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 
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Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Natālija Dubrovska – Sociālā dienesta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Māris Zālītis – Būvinženieris (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs 

Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagastu pārvalžu vadītājs  

Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 

Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs 

Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs 

Zane Sīmane – Projektu vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

 

Piedalās: Māris Mačulis, VAS “Latvijas valsts ceļi” Vidzemes reģionālās nodaļas pārstāvis 
 
Darba kārtība: 

1. Par Attīstības lietu komitejā pieņemtajiem lēmumiem un to virzību 
2. Par satiksmes organizācijas komisijas izveidošanu 

3. Par pašvaldības atbalstu sociālo problēmu risināšanā 

4. Par būvgružu atkritumu novietnes izveidi 

5. Par Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas autotransportu 

6. Par energopārvaldības sistēmas izveidi un ieviešanu 

7. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisiju 

8. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Vidzemes plānošanas reģionu 

9. Par hidrodinamiskās automašīnas iegādi 

10. Par automašīnas iegādi Pašvaldības policijai 

11. Par optisko kabeli 

Informatīvais jautājums 

12. Par jaunas ražošanas ēkas būvniecību Valkā, Meža ielā 1  

 
Deputāts A.Roga atklāj komitejas sēdi un ierosina no darba kārtības izņemt 3.jautājumu, un izskatīt to 

Izglītības, kultūras, sporta un Sociālo lietu apvienotajā komitejā, kā arī 2.jautājumu izskatīt kā pirmo. 
 

Deputāti, atklāti un vārdiski balsojot, PAR – 9 deputāti (A.Roga, V.Vesingi, G.Avote, A.Birkavs, 
V.Zariņš, K.Sula, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, ATTURAS – nav, apstiprina Valkas 
novada pašvaldības Attīstības un saimniecisko lietu komitejas apvienotās sēdes Nr.6 darba kārtību. 
 
Darba kārtība: 

1. Par satiksmes organizācijas komisijas izveidošanu 

2. Par Attīstības lietu komitejā pieņemtajiem lēmumiem un to virzību 
3. Par būvgružu atkritumu novietnes izveidi 

4. Par Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas autotransportu 

5. Par energopārvaldības sistēmas izveidi un ieviešanu 

6. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisiju 

7. Par sadarbības līguma slēgšanu ar Vidzemes plānošanas reģionu 

8. Par hidrodinamiskās automašīnas iegādi 

9. Par automašīnas iegādi Pašvaldības policijai 

10. Par optisko kabeli 

Informatīvais jautājums 

11. Par jaunas ražošanas ēkas būvniecību Valkā, Meža ielā 1  

 
 

1.§ 
Par satiksmes organizācijas komisijas izveidošanu 

______________________________________________________________ 
(V.Šaicāns) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Šaicāns. 
Debatē: V.A.Krauklis, A.Roga, V.Zariņš, G.Avote, I.Grandava, G.Albergs. 
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V.Šaicāns paskaidro, lai varētu pareizi organizēt gan ceļa zīmju uzstādīšanu uz novada autoceļiem, gan 
arī veikt dažādus īslaicīgus satiksmes organizācijas ierobežojumus, no VAS “Latvijas Valsts ceļi” ir izteikts 
priekšlikums, ka vislabāk šo kārtību varētu organizēt, izveidojot Satiksmes drošības komisiju. 
Izpilddirektors V.Šaicāns ierosina komisijā iekļaut Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētāju, 
izpilddirektoru, pagastu pārvalžu vadītājus, pieaicināt – kā ekspertu – CSDD Valkas nodaļas vadītāju. 
Norāda arī, ka Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs būtu iekļaujams komisijas sastāvā.  
Uzstājas M.Mačulis, kurš paskaidro, ka visas pilnvaras ir nodotas pašvaldībām, bet VAS “Latvijas Valsts 
ceļi” pārstāvjus uzaicina tikai tad, kad paši nevar tikt galā un piebilst, ka viņi var būt pieaicināmi tikai kā 
eksperti. 
A.Roga ierosina komisijā iekļaut arī pašvaldības policijas pārstāvi. 
V.Zariņš interesējas, vai šī komisija saskaņos arī kustības ierobežojumu shēmas, uz ko V.Šaicāns atbild 
apstiprinoši, papildinot, ka tas būs pie ceļu remontdarbiem, lielo pasākumu rīkošanā. Turpinot, informē, kā 
tas notiks praktiski. 
Notiek diskusija, tiek nosaukti iespējamie komisijas locekļi, G.Avote uzdod jautājumu, kurš komisijā pildīs 
protokolista pienākumus. V.A.Krauklis ierosina, ka protokolista pienākumus varētu veikt izpilddirektora 
palīgs, jo izpilddirektors kopumā atbild par šo jomu. 
I.Grandava ierosina komisijas sasaukt pēc pieprasījuma, nevis reizi mēnesī. 
Notiek diskusija par atsevišķiem nolikuma punktiem. 
Notiek diskusija par izpilddirektora vietnieka iekļaušanu komisijā. Turpinās diskusija par to, ko izskatīs 
komisija un ko Saimniecisko lietu komiteja. G.Albergs uzskata, ka komisijā nav nepieciešami tik daudz 
locekļi, un diskusijas rezultātā nonāk pie secinājuma, ka šajā komisijā ir jābūt 3 locekļiem. Rezumējot 
V.Šaicāns nosauc iespējamo komisijas sastāvu – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētājs, 
izpilddirektors un pašvaldības policijas pārstāvis, kā arī aicina izņemt no nolikuma 5.3.2.punktu. 
A.Roga aicina balsot, virzot jautājumu izskatīšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 9 deputāti (A.Roga, V.Vesingi, G.Avote, A.Birkavs, V.Zariņš, K.Sula, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), 
PRET –  nav, ATTURAS – nav, 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Izveidot Valkas novada pašvaldības Satiksmes drošības komisiju šādā sastāvā: 
1.1. Valdis Šaicāns – izpilddirektors; 
1.2. Aigars Roga – Saimniecisko lietu komitejas priekšsēdētājs; 
1.3. Pašvaldības policijas pārstāvis. 

2. Apstiprināt nolikuma “Valkas novada pašvaldības Satiksmes drošības komisijas nolikums” 
projektu. 

 
 

2.§ 
Par komitejā pieņemtajiem lēmumiem un to virzību 

_______________________________________________________ 
(V.Vesingi)  

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Vesingi. 
Debatē: I.Leitis, V.Vilguts, G.Albergs, V.A.Krauklis, P.Pētersons, L.Engere. 
Uzstājas I.Leitis un informē par procesu, kā paveikts darbs Valkas mājaslapas pārejai uz jauno serveri, 
norāda, ka ir arī izmaksas par šīs mājaslapas uzturēšanu, kas sastāda 1750,00 EUR gadā. Nosauc 
pozitīvās lietas un trūkumus. Informē arī, ka diemžēl iestāžu mājaslapas nav ietvertas projektā, un arī 
nākamajā projektā nebūs ietvertas, tāpēc tās paliks uz vecajām platformām. Izsakās, ka pašvaldībai būtu 
jādomā par muzeja, tūrisma un bibliotēkas lapu izvietošanu citā platformā. 
 
Uzstājas V.Vilguts, nolasot komitejā lemto, paskaidro, ka ir runājis ar DVS “Lietvaris” administratoru, bet 
atbalstu no vadības nav saņēmis, kaut arī vērsies vairākkārt. V.A.Krauklis jautā, vai attīstības plāns tiks 
izstrādāts, kas bija uzdots komitejas vadītājam, uz ko V.Vesingi atbild, ka nav to izdarījis un, ņemot vērā, 
to, ka pašreizējais izpilddirektors ir vairāk ieinteresēts problēmā, plāno atgriezties pie šī jautājuma. 
 
Uzstājas P.Pētersons, informējot par Kārķu sporta nama kopējo budžetu un izdevumiem, kas veidojas 
gada laikā, informē arī par to, kas notiek pašlaik ēkā. Norāda, ka no 1.septembra ēka būs mazapdzīvota, 
tāpēc uzskata, ka būtu lietderīgi nodot ēku apakšnomā, lai notiktu ēkas noslodze un apgrozība. L.Engere 
informē par darbībām, kas veiktas ar skolas ēdnīcas ēku un par to, kas notiek ar zemes gabaliem pie skolas 
ēkas, kā arī informē, ka šī gada beigās varam cerēt uz izsoli. V.A.Krauklis izsakās, ka šī vasara pierādīja, 
ka, iesaistoties ieinteresētām personām, skola tika apdzīvota arī bez speciāla darbinieka, tāpēc ierosina 
Kārķu pagastam uzlikt iekšējo mērķi, ka vismaz skolu brīvlaikos šī ēka ir aizņemta, nodrošinot tās 
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pieejamību pašu spēkiem. Turpinot, P.Pētersons informē par aprīkojumu un tehniku, kas pieejams skolas 
telpās. Izsaka ierosinājumu, ka, plānojot budžetu nākamajam gadam, un, lai varētu veiksmīgi notikt 
nometnes, būtu jāplāno papildu līdzekļi pavāra darba apmaksai, jo darbs notiek arī brīvdienās. 
 
V.Vesingi informē par M.Birčas sniegto atbildi un aicina ierosināt, kā varētu vākt ziedojumus, lai izveidotu 
šaha galdu Valkas-Valgas centra teritorijā. I.Grandava informē par biedrību nodokļiem, ja tā vāc 
ziedojumus. V.A.Krauklis informē, kā iepriekš ir veidota sadarbība ar biedrību “Atbalsts Valkai”, un piedāvā 
M.Birčai, sadarbojoties ar šo biedrību, vākt ziedojumus, bet I.Grandava paskaidro, ja biedrība uzstādīs šo 
galdu, tad pašvaldībai būs jāslēdz nomas līgums ar biedrību. V.Zariņš ierosina ziedojumus vākt caur “Rotari 
klubu”. V.Vesingi aicina V.Zariņu vienoties ar M.Birču par tālākām darbībām saistībā ar ziedojumu vākšanu. 
 
Uzstājas T.Simtiņš, informējot par diska golfa laukuma iespējamo izveidošanu, norādot, ka ir ticies ar kluba 
federāciju, kas apsolījās izveidot diska golfa laukuma izkārtojuma plānu. Šogad plānots iegādāties 9 grozus 
no iespējamajiem 18 un izgatavot kartes. Informējot par estrādes projekta procesu, paskaidro, ka ir uzsākta 
projekta izstrāde, bet nav plānota nekāda pārbūve pusē, kur ir solu rindas. Informē par Tūrisma 
informācijas biroja jaunajām telpām Semināra ielā 1, Valkā, kur pašreiz notiek darbs pie informācijas 
plakātu izvietošanas. Informējot par bunkuriem, paskaidro, ka darbs apstājies, nepieciešams M.Birčas 
atbalsts, bet plāns ir sakārtot telpas uz Helovīna svētku laiku, izveidojot izstādi. Informē par ražošanas 
teritorijas attīstības plāniem, kur tiek izstrādāts detālplānojums, un, kad tas būs noslēdzies, tad teritorija 
būs pārdēvēta par rūpniecisko teritoriju. 
T.Simtiņš, atbildot uz jautājumu par vides objektu kataloga virzību, izklāsta, ka nav iedziļinājies šajā 
jautājumā un nav uzsācis neko darīt. V.Vesingi aicina izvērtēt, vai tālāk virzīt jautājumu par A.Zuntes 
ierosinājumu, nesaņemot nekādus ierosinājumu, un konstatē, ka šo ideju tālāk nevirzām. 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja informāciju pieņēma zināšanai. 
 
 

3.§ 
Par būvgružu atkritumu novietnes izveidi 

______________________________________________________________ 
(V.Bavins) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Bavins. 
Debatē: G.Avote, V.Zariņš. 
V.Bavins nosauc vietas pilsētā, kur veidojas būvgruži. Apsekojot Valkas pilsētas teritoriju, ir atrasta 
piemērota vieta Gaujas ielā 6, Valkā, kur varētu nogādāt būvgružus, veidojot kalnu, nosaucot to par būvi 
un nākotnē to izmantojot sabiedriskajām aktivitātēm. Turpinot paskaidro, ka, veidojot būvgružu kalnu, būtu 
jāizstrādā projekts, jāsaņem tehniskie noteikumi no Vides dienesta. Informē par Parka ielas būvgružu 
tālāko realizāciju, kur, sašķirojot šos būvgružus – tos ir gatavi paņemt daži uzņēmēji, tādējādi atrisinot 
situāciju. 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja uzdod Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas 
vadītājam V.Bavinam, sadarbojoties ar būvinženieri M.Zālīti, izstrādāt teritorijas Gaujas ielā 6, Valkā, 
projekta vīziju un tehniskos noteikumus.  
 
 

4.§ 
Par Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas autotransportu 

______________________________________________________________ 
(V.Bavins) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Bavins. 
Debatē: G.Albergs, V.A.Krauklis. 
V.Bavins informē, ka par Wolkswagen Transporter automašīnu jau tika runāts pavasarī, bet jautājums tālāk 
nav risināts un papildus šai mašīnai ir izsists logs, kā arī tehnisko skati noteikti nevarēs iziet, tāpēc ierosina 
iegādāties jaunu automašīnu. Savukārt automašīna Citroen Berlingo tiek izmantota maz, ierosina to pārdot 
par brīvu cenu 300,00 EUR apmērā.  
V.A.Krauklis jautā, vai ir noskaidrotas iespējamās cenas, domājot par Transporter automašīnu, uz ko 
V.Bavins atbild, ka uz nākamo komiteju sagatavos informāciju, ja tāds būs uzdevums. 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja nolemj jautājumu par Citroen Berlingo atsavināšanu par 
brīvu cenu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā un uzdod Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas 
vadītājam V.Bavinam sagatavot informāciju par izmaksām lietotas automašīnas iegādei. 
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5.§ 
Par energopārvaldības sistēmas izveidi un ieviešanu 

______________________________________________________________ 
(V.Šaicāns) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Šaicāns. 
Debatē: V.Zariņš, I.Grandava, V.A.Krauklis, T.Simtiņš. 
V.Šaicāns informē par to, ka pašvaldībai kopš 2022.gada augusta gada laikā bija jāizveido 
energopārvaldības sistēma, bet tas netika izdarīts, tāpēc tagad ir saņemta vēstule no BVKB, kas lūdz to 
izdarīt līdz 31.augustam. Papildina, ka, iepazīstoties ar metodiskajiem norādījumiem, ir secināts, ka ir 
jāpieņem lēmums par šādas sistēmas ieviešanu, un pašvaldībā jāizveido darba grupa, bet vienlaikus 
konstatēts, ka pašvaldība nav tāda speciālista, kurš varētu šādu darba grupu vadīt, tāpēc ir jāizskata 
iespēja par ārpakalpojuma pasūtīšanu.  
V.A.Krauklis ierosina nosūtīt birojam iepriekš pieņemto pašvaldības domes lēmumu par energoresursu 
taupīšanu un, iespējams, tādā veidā pagarināt laiku. 
A.Roga aicina balsot par energopārvaldības sistēmas izveidi Valkas novada pašvaldībā. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 9 deputāti (A.Roga, V.Vesingi, G.Avote, A.Birkavs, V.Zariņš, K.Sula, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), 
PRET –  nav, ATTURAS – nav, 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Izveidot un ieviest energopārvaldības sistēmu Valkas novada pašvaldībā. 
 

 
6.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisiju 
______________________________________________________________ 

(V.Šaicāns) 
 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, V.Šaicāns. 
Debatē: I.Grandava, V.Vilguts. 
V.Šaicāns informē, ka piemērotas ir BJIC ”Mice” trešā stāva telpās. V.Vilguts ierosina tās izvietot Jauniešu 
centrā, jo tās telpas ir vairāk piemērotas.  
A.Roga aicina balsot, virzot jautājumu izskatīšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 9 deputāti (A.Roga, V.Vesingi, G.Avote, A.Birkavs, V.Zariņš, K.Sula, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), 
PRET –  nav, ATTURAS – nav, 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 

1. Slēgt sadarbības līgumu ar Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisiju par komisijai piederošo 
elektronisko sakaru pakalpojumu kvalitātes mēriekārtu izvietošanu pašvaldības telpās. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības izpilddirektors.  
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

7.§ 
Par sadarbības līguma slēgšanu ar Vidzemes plānošanas reģionu 

______________________________________________________________ 
(V.Šaicāns) 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta (pielikumā) saturu, V.Šaicāns. 
Debatē: G.Avote.  
V.Šaicāns ierosina šajās aktivitātēs piedalīties arī citus pašvaldības darbiniekus.  
A.Roga aicina balsot, virzot jautājumu izskatīšanai domes sēdē. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 9 deputāti (A.Roga, V.Vesingi, G.Avote, A.Birkavs, V.Zariņš, K.Sula, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), 
PRET –  nav, ATTURAS – nav, 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 
Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai lēmuma projektu: 
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1. Slēgt sadarbības līgumu ar Vidzemes plānošanas reģionu par līdzdalību projekta „Centrālās un 
Austrumeiropas ilgtspējīgas enerģētikas savienības reģionālo pārvalžu iniciatīvu izstrāde un 
ieviešana taisnīgas pārkārtošanās nodrošināšanai enerģētikas nozarē” (CEESEU-DIGIT) 
īstenošanā. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē Valkas novada pašvaldības izpilddirektors.  
4. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
 

8.§ 
Par hidrodinamiskās automašīnas iegādi 

______________________________________________________________ 
(V.Šaicāns) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Šaicāns. 
Debatē: V.A.Krauklis, M.Lapiņš, K.Sula.  
V.Šaicāns izklāsta, ka jau iepriekš ir apspriests jautājums par šādas automašīnas iegādi, kas ir ļoti 
nepieciešama pašvaldībai, lai varētu sniegt iedzīvotājiem tos pakalpojumus, kas pašvaldībai ir noteikti ar 
likumu un Ministru kabineta noteikumiem, kā arī norāda, ka Vijciema un Zvārtavas pagastos ir vissliktākā 
situācija ar kanalizācijas sistēmām. 
D.Lapiņš informē, ka automašīnas vidējā cena ir 190 000,00 EUR bez PVN. 
K.Sula jautā, vai ir veikti aprēķini, cik izmaksās 1m3 kanalizācijas izvešana patērētājam, uz ko saņem 
atbildi, ka tādi aprēķini nav veikti. I.Grandava paskaidro, kā tiks veikti aprēķini. 
Deputāts K.Sula paziņo, ka balsojumā nepiedalīsies un aicina atbildīgas personas sagatavot uz Finanšu 
komiteju vairāk informācijas par iegādājamo automašīnu, un iesniegt aprēķinus, uz ko I.Grandava atbild, 
ka Finanšu analītiķis ir atvaļinājumā, tāpēc aprēķinus nav iespējams veikt pašreiz.  
A.Roga aicina balsot, virzot jautājumu izskatīšanai Finanšu komitejā. 
Deputāts K.Sula balsojumā nepiedalās. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (A.Roga, G.Avote, A.Birkavs, V.Zariņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, 
ATTURAS – 1 deputāts (V.Vesingi), 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Atbalstīt hidrodinamiskās automašīnas iegādi. 
2. Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejā. 

 
S.Pilskalne izsaka bažas, ka pagastos šis pakalpojums būs ļoti dārgs un iedzīvotāji to neizmantos. 
Notiek diskusija par izmaksām un iespējām izmantot Valgas pilsētā esošo šāda veida pakalpojumu.   
J.Žurovičs izsaka atbalstu šādas automašīnas iegādei. 
 
 

9.§ 
Par automašīnas iegādi pašvaldības policijai 

______________________________________________________________ 
(V.Šaicāns) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Šaicāns. 
Debatē: V.A.Krauklis, G.Avote, G.Albergs. 
V.Šaicāns izklāsta, ka jau kādu laiku atpakaļ deputāti lēma par pašvaldības policijas automašīnas iegādi 
operatīvajā līzingā. Tika izstrādāta automašīnas specifikācija, tomēr, izanalizējot situāciju, konstatēts, ka 
ar šādu specifikāciju automašīna līdz galam nespēs pildīt pašvaldības funkciju, jo tai nebūs aizmugurē 
izbūvēta aizturēšanas vieta jeb tā dēvētais “būris”. Vēlāk tika izlemts automašīnu iegādāties bez līzinga, 
bet uzreiz, kas būtiski ieekonomētu pašvaldības līdzekļus, tāpēc būtu jāizlemj, vai pērkam automašīnu ar 
iepriekš sagatavoto specifikāciju, vai tomēr mainām to. 
V.A.Krauklis vērš uzmanību uz to, ka līdz ko pašvaldības policija būs pilnībā nokomplektēta ar aizturēšanas 
iespējām, tā Valsts policija faktiski vairs šo funkciju neveiks. 
 
Deputāts V.Vesingi pamet ZOOM tiešsaistes platformu pulksten 10:49. 
 
G.Albergs uzskata, ka aprīkotas automašīnas iegāde ir pašvaldības policijas darbinieku drošība, un vērš 
uzmanību uz to, ka nākotnē Valsts policija noteikti pārliks visas ar kārtības nodrošināšanu saistītās darbības 
uz pašvaldības policijas “pleciem”. Izklāsta Smiltenes pašvaldības pieredzi mašīnas iegādē. 
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V.A.Krauklis norāda, ka jārēķinās ar to, ka Valkā nebūs aizturēšanas vietas, un ir tikai viena maiņa 
pašvaldības policijas sastāvā, tāpēc, ja notiks aizturētā nogādāšana uz citu pašvaldību, kurā būs šāda 
aizturēšanas vieta, tad Valkas pilsētā nebūs uz to brīdi vispār policijas, līdz ar to jautā par kādu sabiedrības 
drošību minētā kontekstā te var vispār runāt. Aicina pieaicināt pašvaldības policijas pārstāvi un ieklausīties 
pašos darbiniekos. 
 
Sēžu zālē ienāk pašvaldības policijas vecākais inspektors A.Bratčikovs pulksten 11:03. 
 
V.Šaicāns izskaidro, ko runāja iepriekš, uz ko A.Bratčikovs atbild, ka pašvaldības policijas priekšniece visu 
ir pateikusi iepriekš.  
V.Šaicāns rezumē, ka ir jāizšķiras, vai ejam iepriekš norunāto ceļu, vai izstrādājam jaunu specifikāciju. 
Notiek diskusija par automašīnas cenu. 
A.Roga aicina balsot par automašīnas iegādi, iegādājoties to pēc izstrādātās specifikācijas. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 2 deputāti (A.Roga, V.Zariņš), PRET – 5 pārējie, ATTURAS – 1 deputāts (K.Sula), ierosinājums netiek 
atbalstīts. 
 
A.Roga aicina balsot par automašīnas iegādi, izstrādājot jaunu specifikāciju. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 7 deputāti (A.Roga, G.Avote, A.Birkavs, V.Zariņš, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET – nav, 
ATTURAS – 1 deputāts (K.Sula), 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Iegādāties automašīnu pašvaldības policijas darba nodrošināšanai, izstrādājot jaunu specifikāciju. 
2. Par lēmuma izpildi atbild pašvaldības policijas priekšniece. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors.  

 
 

10.§ 
Par optisko kabeli 

______________________________________________________________ 
(V.Vilguts) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, V.Vilguts. 
Debatē: I.Grandava, V.Bavins, V.A.Krauklis, V.Zariņš. 
I.Grandava informē, ka uz minēto ietves posmu ir noslēdzies iepirkums, un jautā, kā to tagad paveikt. 
V.Bavins informē, ka papildu kabeli var ievietot zem trotuāra, iedodot materiālu tiem, kas to darīs.  
V.Zariņš papildina, ka turpmāk tehniskajos noteikumos jāparedz optisko kabeļu izbūve. 
A.Roga aicina balsot par optiskā kabeļa izbūvēšanu ietves ceļa posmā Rīgas ielā no iebrauktuves uz auto 
mazgātavu "Puto" līdz Tālavas ielai. 

Pamatojoties uz minēto un Pašvaldību likuma 39.pantu, atklāti un vārdiski balsojot deputātiem: PAR 
– 8 deputāti (A.Roga, G.Avote, A.Birkavs, V.Zariņš, K.Sula, G.Albergs, D.Bašķe, J.Žurovičs), PRET –  nav, 
ATTURAS – nav, 
Attīstības un saimniecisko lietu apvienotā komiteja  
N O L E M J : 

1. Izbūvēt optisko kabeli atjaunojamās ietves ceļa posmā Rīgas ielā no iebrauktuves uz auto 
mazgātavu "Puto" līdz Tālavas ielai.  

 
 

11.§ 
Par jaunas ražošanas ēkas būvniecību Valkā, Meža ielā 1 

______________________________________________________________ 
(A.Roga) 

 
Ziņo, izklāstot iesnieguma (pielikumā) saturu, A.Roga. 
Debatē: V.A.Krauklis, A.Birkavs, G.Avote, T.Simtiņš, G.Albergs. 
A.Roga atkārtoti ierosina pārskatīt iepriekš pieņemto lēmumu par jaunas ražošanas ēkas būvniecību un 
uzskata, ka, iespējams, kādam no uzņēmējiem tas būtu saistoši.   
V.A.Krauklis nosauc SIA “PEPI RER” pozitīvo piemēru, kas izveidojies līdz šim un, ņemot vērā to, ka šim 
uzņēmumam ir mainījušies akcionāri, iespējams, būtu interese uz šādu objektu, līdz ar to tie varētu būt 
potenciālie nomnieki. Uzskata, ka jāuzsāk projektēšanas process, jāatgriežas pie šāda lēmuma un par to 
būtu jālemj šī mēneša pašvaldības domes sēdē. 
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A.Birkavs jautā, vai SIA “PEPI RER” ir līdz šim izpildījuši uzliktās prasības. Tiek pieminētas citas ražošanas 
ēkas, kas jau ir uzceltas. V.A.Krauklis nosauc pienesumus, ko pašvaldība saņems, ja tiks uzbūvēta šāda 
ēka. 
T.Simtiņš informē par iespējamiem kredītprocentiem un nosacījumu izpildi esošajās ražošanas ēkās. 
Notiek diskusija par esošajām ražošanas ēkām, to pienesumu novadam. 
V.Šaicāns izsaka savu viedokli, nosaucot plusus, tas ir, tiks sakārtota teritorija, bet, kas attiecas uz 
konkrēto uzņēmēju, aicina aprunāties ar potenciālo nomnieku, nosaucot citas pozitīvās pieredzes. 
Uzskata, ka nepieciešams šo jautājumu izdiskutēt, iespējams, kādā darba grupā. 
A.Roga, rezumējot diskusiju, uzņemas nākamās nedēļas laikā uzrunāt SIA “PEPI RER” jaunos īpašniekus 
un apkārtnē esošos citus uzņēmējus, kā arī izveidot darba grupu, lai pārrunātu šo jautājumu. 
 
 
Sēde slēgta pulksten 11:40 
 
Sēdes vadītājs        Aigars Roga 
 
 
Protokolēja        Ilva Asejeva 
 
 
       
 


